
Referat	  fra	  bestyrelsesmødet	  den	  31/8	  2016	  

Tilstede:	  Yvonne,	  Jack,	  Michael	  og	  Anita	  

1.   Valg	  af	  mødeleder	  –	  Jack	  
2.   referat	  fra	  sidst	  –	  Godkendt	  
3.   Opfølgning	  fra	  sidst	  –	  Michael	  orienterede	  om	  YOU	  SEE	  og	  vi	  besluttet	  at	  stille	  

forslaget	  på	  afdelingsmødet.	  
4.   Orientering	  fra	  Boliggården	  og	  Formanden.	  Vi	  skriver	  til	  brev	  til	  BFM	  ang.	  

Vores	  tv,	  samt	  vi	  ønsker	  info	  om	  hvor	  langt	  sagerne	  er	  i	  forhold	  til	  gulv	  og	  
mangellister,	  brev	  sendes	  til	  godkendelse.	  

5.   Beboere	  henvendelser	  –	  Der	  er	  en	  del	  henvendelser	  fra	  beboere,	  som	  spørge	  
ind	  til	  hvad	  der	  skal	  ske	  under	  helhedsplanen.	  Mundtlige	  klager	  videre	  sendes	  
ikke	  til	  Boliggården.	  

6.   GF	  –	  Intet	  nyt	  
7.   Nyt	  fra	  grupperne	  –	  Anita	  og	  Yvonne	  informer	  om	  det	  første	  

følgegruppemøde	  med	  Kant	  og	  Boliggården.	  Der	  blev	  forlagt	  et	  materiale	  til	  
beklædning	  af	  de	  lettet	  facader,	  det	  bliver	  lagt	  ud	  til	  beboerne	  at	  vælge	  
hvilken	  farve	  og	  man	  bruger	  139	  som	  prøve	  bolig,	  det	  vil	  blive	  meldt	  ud	  kort	  
på	  afdelingsmødet,	  samt	  der	  bliver	  sendt	  en	  skrivelse	  ud.	  På	  mødet	  talte	  vi	  om	  
vores	  udeområder	  og	  fik	  afslag	  på	  at	  kunne	  få	  vores	  ønsker	  ind	  over,	  trods	  det	  
tidligere,	  er	  stillede	  os	  i	  udsigt,	  vi	  arbejder	  videre	  med	  sagen.	  Info	  gruppen	  
mødes	  den	  13	  sep.	  	  

8.  Møde	  med	  ejendomsmesteren	  –	  Ulrik	  syg	  
9.   Gennemgang	  af	  beretningen	  –	  Den	  blev	  godkendt	  
10.  	  Evaluering	  af	  kontortid	  og	  affaldsordningen	  –	  Der	  er	  indkommet	  57	  svar,	  det	  

flot	  at	  så	  mange	  har	  svarede.	  Overordnet	  er	  der	  tilfredshed	  med	  ordningen	  
især	  kontortid,	  der	  er	  dog	  nogen	  efterlysninger	  i	  forhold	  til	  storskrald	  og	  det	  
må	  vi	  arbejde	  videre	  på.	  

11.  Bestyrelsen	  forslag	  –	  Vi	  gennemgik	  vores	  forslag	  og	  de	  sendes	  til	  Boliggården.	  
12.  Evt.	  intet	  	  

Referent	  Anita	  J	  	  

	  


